
Ref nr 4-2025 Lardal menighetsråd tirsdag 1. april. 

 
Tilstede: Susanne Hjerpeland, Gerd Helgeland, Marit G. Omholt, Anne Lise 

Nakjem, Trine Lise Kiste, Øyvind Styrvoll, Anne Elin Gran og Ove Henning 

Berrefjord 

 

Møtet ble innledet med «dagens ord» v/ Anne Lise.  

 

 

Saksliste: 

 

28/2025 Godkjenning av innkalling og møtereferat. 

 

 Innkalling og møtereferat godkjent.  

 

29/2025 Behandling av vedlikeholdsprosjekter 

 LKFR skal søke biskopen om tillatelse til vedlikeholdsprosjekter. 

 

Susanne gjør en henvendelse angående alarm i Svarstad kirke. Dette systemet er 

fhv nytt, og MR ønsker informasjon om hva slags vedlikeholdet dette gjelder. 

Susanne informerer MR om tilbakemeldingen som kommer og vedtak gjøres 

postalt.  

 

Vedtak: menighetsrådet gir LKFR tillatelse til å søke biskopen om tillatelse til 

vedlikeholdsprosjekter.  

 

30/2025 Økonomi 

 MR har over flere år gått med underskudd og tiltak må gjøres. MR er nå 

informert om tidligere vedtatte økonomireglement og vil gjennomføre tiltak. 

Som feks: 

- offermål til høsten vil hovedsakelig gå til MR.  

- Ungdomsklubben driver sammen med Smyrna. Det jobbes for å få ned 

utgiftene og Ove gjør en henvendelse til Smyrna om hvordan dette kan 

gjøres.  

- Det blir innført en liten egenandel på Prestehagentreffet.  

- Evaluere årets konfirmantleir for å se på om vi kan få ned kostnader i 

framtida. 



 

31/2025 Piano 

 

Det tas mål om å anskaffe et piano innen årets slutt. Gerd organiserer et 

lynlotteri på Spar til inntekt for piano.   

Pianokomite er: Øyvind, Susanne, Anne Elin og Ove.  

 

Vetle anbefaler å kjøpe avfukter/klima-anlegg til pianoet, grunnet 

temperaturforandringer i kirken.  

 

 

 

32/2025 Ove´s hjørne 

 

- en ide om å melde ungdomsklubben inn i en type frivillig organisasjon for 

å kunne søke om midler.  Legger fram en sak til neste møte. Det søkes om 

tilskuddsmidler på et legat som har frist til høsten.  

 

 

 

33/2025 Salig blanding 

 

  Arrangeres søndag 16. november. MR har ønske om å samle inn midler 

til piano via loddsalg. Komiteen er Trine Lise, Anne Elin, Marit, Gunnar og 

Christina.  

 

34/2025 Fasteaksjonen 2025 

 Tirsdag 8. april er fasteaksjonen. Tradisjon tro er det konfirmanter som 

går med bøsser, og foreldre bidrar med kjøring. Iår kræsjer fasteaksjonen med 

arbeidsuka til konfirmantene og derfor er det flere som ikke kan delta.  Det 

trengs flere folk å hjelpe til. 

Gerd, Marit og Ove stiller. Andre medlemmer av MR som har anledning ønskes 

å bidra.  

 



35/2025 Eventuelt 

- Prosten har oversendt et forslag på gudstjenester for høsthalvåret. MR 

ønsker fortsatt gudstjeneste annenhver søndag og tilbakemelding sendes 

prosten. MR har sterkt ønske om å gjennomføre annenhver søndag, da det 

gir forutsigbart og økt oppmøte på gudstjenestene. 

- Gudstjenesten på Nordgardssetra går som planlagt den 27. juli. Da trengs 

vikarprest.  

- invitere gullkonfirmanter til høsten. Flere kull som inviteres iår.  Ove 

jobber med saken til neste møte.  

 

 

Referent:  

Trine Lise Kiste, sekretær 

 


